

ABOUT SHMIFFY



English:

Shmiffy's world is simple. It's filled with cute guitar riffs, rebellious pop/rock vibes and lyrics that are very much straight-forward.

She started to play the guitar when she was just a little Shmiffy, and was writing songs all throughout her teenage years. Now it's time to finally show the world what she's been working on in her own four walls.

Writing lyrics about growing pains, perfect-world-scenarios and other typical 20-something-topics is totally her thing. Probably because she's going through them as we speak.

Shmiffy released her debut single "House & a dog", which she considers her Alt-Rock-anthem, in Fall of 2023 and follows up with her nostalgic second single "Universal Thing" in the beginning of 2024. Her brand new song "Pressure" comes out on May 10th. As always, you can expect some catchy guitar riffs, solos and some classic Shmiffy hooks.

So, if you are into Bands like Weezer, Fall Out Boy, or 90s alternative rock artist Liz Phair - Shmiffy might just be exactly what your ears have been looking for.

Deutsch:

Shmiffy's Welt ist einfach. Sie ist gefüllt mit süßen Gitarrenriffs, rebellischen Pop/Rock Vibes und Lyrics, die ziemlich straight-forward sind.

Sie begann Gitarre zu spielen, als sie noch eine kleine Shmiffy war, und schrieb in ihren Teenager-Jahren durchgehend Songs. Nun ist es an der Zeit, endlich der Welt zu zeigen, woran sie in ihren eigenen vier Wänden gearbeitet hat.

Lyrics zu schreiben über Schwierigkeiten mit dem Erwachsen-werden, perfect-world-Szenarien und andere Themen, mit denen sich 20-somethings beschäftigen, ist ihr Ding. Wahrscheinlich, weil sie diese gerade selber durchmacht.

Shmiffy veröffentlichte im Herbst 2023 ihre Debüt-Single "House & a dog", die sie gern als ihren "Alt-Rock-Anthem" beschreibt. Anfang 2024 kam die etwas nostalgische zweite Single "Universal Thing".

Am 10. Mai kommt die brandneue Single "Pressure" - Druck von der Gesellschaft, Familie, Arbeit - wer kennt's nicht? Mit am Start: catchy Gitarrenriffs, Solos und classic Shmiffy Hooks.

Wenn ihr also Bands wie Weezer, Fall Out Boy oder die alternative rock Künstlerin Liz Phair aus den 90ern feiert, könnte Shmiffy genau das sein, wonach eure Ohren gesucht haben.